
MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA - NOVÉ MESTO 
MIESTNY ÚRAD BRATISLAVA - NOVÉ MESTO 
Junácka č. 1, 832 91 Bratislava 3 
Komisia pre dopravu, informačné systémy, životného prostredia a ochrany 
verejného poriadku  

 
 

V Bratislave 05. júna 2023 

ZÁPISNICA č . 2/ 2023 

z pracovného rokovania Komisie dopravy, informačných systémov, životného 

prostredia a ochrany verejného poriadku, ktoré sa konalo dňa  

05. júna 2023 o 14.00 hod. prezenčne v zasadacej miestnosti kancelárie 

starostu na 4. poschodí 
 
 
 

Prítomní:  
Účasť   - prítomní:   Mgr.  Bronislava  Milčíková, Zuzana Krušinová,  

                                Mgr. Vlačiky Martin, Ph.D.,  Ing. arch. Kolláriková Martina, Ing. Miloš Pagáč,  

            - neprítomní:  Tomáš Halász - predseda 

         

Hlasovanie: prezenčne  

 
Odborníci: Martin Sokolík, Mgr. Lucia Vašková, Dr.Ing. Peter Schlosser 
 
Prizvaní:  
Ing. Pokorná Andrea 
PaedDr. Špaňo Erik 
Ing. Kutarňová Andrea 

 
 Program:  

 
1. Otvorenie  

2. Schválenie programu rokovania  

3. Návrh na druhú zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava – Nové Mesto na rok 2023 

4. Záverečný účet Mestskej časti Bratislava – Nové Mesto za rok 2022  

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava – Nové Nesto č.5/2015 

zo dňa 16.6.2015, ktorým sa vydáva Trhový poriadok príležitostných trhov v Stredisku kultúry 

Bratislava- Nové Mesto, Vajnorská 21, 831 03 Bratislava  

6. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava – Nové Mesto, o poskytovaní 

nenávratného finančného príspevku na pobyt detí v súkromných materských školách 
7. Rôzne  

8. Záver 

 

 

 
 

 

K bodu 1   

Otvorenie 

 



Rokovanie komisie o 14,00 hod otvorila a viedla podpredsedníčka komisie Mgr. Bronislava Milčíková. Na 

začiatku sa  každý zúčastnený člen stručne a osobne predstavil ostatným. 

 

 

 

 

 

 

K bodu 2 

Schválenie programu 

  

Komisia schválila vyššie uvedené body programu schôdze jednohlasne, bez pripomienok. 

 

Hlasovanie:  ZA: 8         

   PROTI:  0   

   ZDRŽAL SA: 0  

 

  

 

K bodu 3  Materiály na rokovanie: 

3. Návrh na druhú zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava – Nové Mesto na rok 2023 

 

Komisia odporúča predložiť materiál na rokovanie MR – bez pripomienok 

 

 

Hlasovanie:   Za: 3 

  Proti: 0 

Zdržal sa: 

 

Návrh uznesenia: Komisia dopravy, informačných systémov, životného prostredia a ochrany verejného poriadku   

odporúča predložiť materiál na rokovanie MR v tomto znení.  

 

 

 

K bodu 4 

4. Záverečný účet Mestskej časti Bratislava – Nové Mesto za rok 2022  
 

 

Hlasovanie:        Za: 8 

  Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Dr. Ing. p. Schlosser – miestna komunikácia a dopravné značenie– finančné prostriedky na dopravné značenie na 

Magnetovej ul. kde na jednej strane je zóna 30 a na strane oproti je zóna 50 – bolo by vhodné to zjednotiť 

 

Jednohlasne schválený bod Záverečný účet Mestskej časti Bratislava – Nové Mesto za rok 2022 

 

Návrh uznesenia: Komisia dopravy, informačných systémov, životného prostredia a ochrany verejného poriadku 

 

 

 

K bodu 5 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, ktorý sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava – Nové Mesto 

č.5/2015 zo dňa 16.6.2015, ktorým sa vydáva Trhový poriadok príležitostných trhov 

v Stredisku kultúry Bratislava- Nové Mesto, Vajnorská 21, 831 03 Bratislava  

 
Hlasovanie:  Za: 8 

  Proti: 0 



Zdržal sa: 0 

 

V tomto bode sa mení názov, resp. vypúšťa v názve „ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie 

mestskej časti Bratislava – Nové Mesto č.5/2015 zo dňa 16.6.2015“ a presný názov znie takto:“Návrh 

Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava – Nové Mesto, ktorým sa vydáva Trhový poriadok 

príležitostných trhov v Stredisku kultúry Bratislava – Nové Mesto, Vajnorská 21, 831 03 Bratislava 

S informáciami oboznámila p. Ing.  Kutarňová  z Miestneho úradu, ktorá predstavila zámer príležitostných trhov 

pre predajcov v Stredisku kultúry na Vajnorskej ul,, ciže všetko čo chcú predávať, remeselné a umelecké výrobky, 

zberateľské mince a kamene, minerály...na každé trhové miesto treba vypracovať trhový poriadok, ktorý musí byť 

schválený miestnym MZ a zaleží čo by sa tam predávalo. Zákon definuje, komu sa môže vydať povolenie. 

Ambulantný predaj do toho nie je zahrnutý 

 

Návrh uznesenia: Komisia dopravy, informačných systémov, životného prostredia a ochrany verejného poriadku   

odporúča predložiť materiál na rokovanie MR v tomto znení.  

 

 

 

K bodu 6 

6. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava – Nové Mesto, 

o poskytovaní nenávratného finančného príspevku na pobyt detí v súkromných 

materských školách 
 

 

S informáciami oboznámil prítomných paedDr. P. Špaňo – termíny ako žiadať, zákonný zástupca, rozhodovanie 

o poskytnutí rodičovského príspevku 

Pán vicestarosta Mgr. Vlačiky sa pýtal na príspevok od štátu, či teda potom zrušíme alebo čo s tým. VZN sa zatial 

neruší a v 2022/2023 boli dvaja oprávnení žiadatelia za celú mestskú časť. 

Súkromná škôlka ak je zaradená zo zákona tak je tam zahrnutá,sú zaevidované v školskolm registri. Ponechaný 

príspevok  je vo výške 100 eur. Oficiálne je súkromných  materských škôlok  v mestskej časti BA NM   

4. čo sú v sieti.  Ide o škôlku Česká ul. 10,  Ďumbierska ul., Felix Mikovínyho  ul. a centrum happ 

Nobelova 12 happy s.r.o. , s nimi uzatvára magistrát zmluvy aj financovanie. Podmienka je mať trvalý 

pobyt v mestskej časti BA NM. Prezidentka už podpísala 26.5. v platnosti je k 31.júlu s rozhodnutím 

a platné od nového školského roka  

 

Hlasovanie:        Za: 8 

  Proti:0 

Zdržal sa:0 

 

Návrh uznesenia: Komisia dopravy, informačných systémov, životného prostredia a ochrany verejného poriadku   

odporúča predložiť materiál na rokovanie MR v tomto znení.  

 

 

 

K bodu 7 

Rôzne 

 

1. Na Matúškovej ulici je max. povolená rýchlosť 20 km/hod, je jednosmerná a v plnej dĺžke je tam značka zákaz 

zastavenia. Vozidlá napriek zákazu na ceste neustále parkujú, čo spôsobuje kolízie už tak na úzkej ceste.  

Nevyhnutné sú kontroly od MsP a osadenie novej zvislej značky zóna 20 km/hod.  

Komisia sa zaoberala aj otázkou bezpečnosti Matúškovej ulice (Jaskový rad) a podá návrh na ďalšie opatrenia. 

 

2. Príslušníci MsP jazdia cez park na Račianskom mýte autom, napriek tomu, že je tam zvýšený pohyb peších, 

pšíčkarov a detí. Hromadia sa sťažnosti, že ohrozujú takým počínaním chodcov, lebo v parku na chodníku nemajú 

čo jazdiť autom. Sú na to to video aj foto dôkazy.  

Je preto nevyhnutné sa otázkou bezpečnosti v parku zaoberať.  

 
Dr. Ing. p. Schlosser vystúpil s otázkou - na Matuškovej ul. je problém, že nevpustia do areálu auto, je to problém, 

písomná komunikácia prebehla, miestna komunikácia je vo veľmi  zlom stave, aj dopravné značenie a zóna 20 

čo znamená prednosť chodca.  



Vicestarosta p. Mgr. Vlačiky  – tiež je za riešenie dopravnej situácie, pri obratlisku trolejbusov na Kolibe, 

spravený chodník pri slamenej búde je v dobrom stave, vytvorenie bezpečneho priestoru, ktorý chýba.  
Križovatka Jeseniova - Brečtanova chodí tam autobus a poobede rodičia a ide tam o život, p. Sokolík žiada 

o vyriešenie situácie.  

Koliba nad obratliskom - V trojuholníku je pravidelná kosba, posunutie parkovania, umiestnenie retarderov, čaká 

sa s čím príde MIB - budúci rok je predpoklad, treba to riešiť ako celok túto zónu. 

Aké právomoci ma táto Mestská časť na mestskú políciu ? otázka p. Sokolíka – bolo by vhodné prizvať veliteľa p. 

Antala, ide o opakovaný, pravidelný a  zneužívaný stav, ktorý treba riešiť.  

V piatok sa uskutoční tlačová konferencia  k revitalizácii parku na Račianskom mýte 

V rámci revitalizácie – projekt - V Mierovej kolónii – nové športovisko 

Otázka p. Sokolíka - Či už bola odovzdaná časť Tupého – Frankovská ul. papierovo to nie  je ? dokončené? 

Most má byť odstránený a bez náhrady. Trať sa bude rozširovať a železnice s ním nerátajú.  

Podpredsedníčka komisie oboznámila prítomných k téme Tupého ul., že bola spísaná petícia na Tupého, 

podpísalo ju cca 1200 ľudí. 

 

 

K bodu 8 

Záver 

Podpredsedníčka komisie poďakovala všetkým za účasť a o 15.54 hod ukončila zasadnutie.  

 

 

 

 

 

Za správnosť:   Mgr. Chrappová 

                   


